
Vragen voor het vragenuur van 28 februari 2024 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de CDA-fractie over Zorgen over het drugsgebruik in het uitgaansleven (Jalt de Haan)

Dit  jaar  is  voor de vierde keer het  Grote Uitgaansonderzoek uitgevoerd door Trimbos.  De cijfers
dienen voorzichtig te worden geïnterpreteerd, maar de resultaten zijn een goede schatting van het
gebruik  onder  alle  uitgaanders  in  Nederland.  Ecstasy  is  door  ongeveer  de  helft  (53,8%)  van  de
respondenten in de afgelopen 12 maanden gebruikt en is daarmee de meest gebruikte drug, gevolgd
door cannabis (46,9%). 
Opvallend hoog (33,7%) is het percentage respondenten dat de afgelopen 12 maanden 3-MMC heeft
gebruikt. Dit is vrijwel gelijk aan het gebruik van cocaïne (33,5%). Het gebruik van de illegale drug 3-
MMC is de afgelopen drie jaar verdrievoudigd. Vooral in het Noorden van Nederland wordt de drugs
steeds vaker gebruikt tijdens het uitgaansleven. Mensen die het middel gebruiken kunnen lastkrijgen
van hoofdpijn, tandenknarsen, hallucinaties, hartkloppingen, uitputting of oververhitting. Dit laatste
kan zelf levensbedreigend zijn, zo waarschuwt Verslavingszorg Noord-Nederland. De drugs is (helaas)
online makkelijk te bestellen.
Deze  resultaten  zagen  we  ook  al  terug  in  het  rioolwateronderzoek  van  2022.  Ook  in  2021
waarschuwde het  CDA al  voor de opmars van 3-MMC. Er  was toen een opmars te zien richting
studentensteden, waarbij de drug op dat moment vooral in het Oosten van Nederland populair was.
Het college had toen echter nog geen signalen dat de drug veel gebruikt werd. Wel gaf het college
aan in te zetten op preventie. 
Het CDA maakt zich al jaren zorgen over het enorme drugsgebruik in onze gemeente en heeft dit
veelvuldig aangekaart. Het is slecht voor de gezondheid, het milieu en er gaat een groot crimineel
circuit achter schuil. De gevolgen van dit laatste zijn wekelijks in het nieuws te zien. Cijfers uit het
nieuwe onderzoek van Trimbos zijn  alarmerend.  Het  lukt  ons  kennelijk  onvoldoende om met de
huidige aanpak te zorgen voor een daling van het gebruik. Sterker nog, het lijkt alleen maar toe te
nemen. Binnenkort wordt het tweede rioolwateronderzoek uitgevoerd. 
Dit alles leidt bij het CDA tot de volgende vragen:

1. Is het college het met het CDA eens dat de huidige aanpak niet lijkt leiden tot een daling van
het drugsgebruik en dat er extra inzet nodig is? Zo ja, hoe gaat deze extra inzet er uit zien?

2. Hoe kijkt  het  college naar  de stijging van het  gebruik  van 3-MMC? Wordt  hier  extra  op
ingezet?

II Vragen van de fractie van de ChristenUnie en CDA over de versterking (Peter Rebergen)

De voortgang in de versterking van woningen in het kader van de versterking leidt nog steeds tot veel 
frustratie bij inwoners. Een eerste stap daarin is duidelijkheid of de woning versterkt moet worden. 
Nog steeds hebben nog niet alle inwoners die duidelijkheid.
Op 31 januari hebben we een gesprek gehad met het NCG. Daarin is aangegeven dat alle inwoners 
voor 1 juli as. duidelijkheid krijgen over de versterking. Nu hebben we signalen gekregen dat de 
datum van 1 juli (opnieuw) niet gehaald gaat worden. Inwoners die naar de NCG gebeld hebben, 
kregen te horen dat rekening moet worden gehouden met september voor het versterkingsadvies 
komt.

1. Is het college op de hoogte dat de datum van 1 juli niet wordt gehaald of dat inwoners op 
deze wijze wordt geïnformeerd?

2. Vindt het college, met de fracties van de ChristenUnie en het CDA, dat aan inwoners 
duidelijkheid over de versterking verschuldigd is en dat deze zo snel mogelijk moet worden 
gegeven?



3. Wat gaat het college doen om inwoners zo snel mogelijk duidelijkheid te bieden?


